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Řídící výbor ITI ČBA 2021-2027 

15. 11. 2023, v 11. hod. 

 

Místo jednání: 
Magistrát města České Budějovice, nám. Přemysla Otakara II, č. 1,1, zasedací místnost zastupitelstva 
města. 
Přítomni: 
Dle prezenční listiny. 
Jména osob v zápise jsou uvedena bez titulů. 

 

 
Obsah jednání: 
Jednání zahájila předsedkyně řídícího výboru a primátorka města Dagmar Škodová Parmová, která 
přivítala účastníky jednání, konstatovala, že řídící výbor je usnášení schopný (účast nadpoloviční většiny 
členů) a seznámila členy výboru s programem jednání. K navrženému programu jednání nikdo nevznesl 
připomínku. Následně uvedla první bod programu: 

1. Volba nového člena řídícího výboru  
Z důvodu změny na pozici vedoucího odboru školství a tělovýchovy Magistrátu města České 
Budějovice je jako člen řídícího výboru navržena Mgr. Barbora Čížková za Mgr. Michaelu 
Čermákovou Šímovou. 
V diskusi k tomuto bodu nebyl předložen žádný příspěvek a následně proběhlo hlasování 
k Usnesení č. 275/2023. 
Přehled o hlasování ke všem usnesením z jednání je uveden na konci zápisu v části Soubor 
usnesení. 

Primátorka města Dagmar Škodová Parmová pak předala slovo Dagmar Baumrukové, která přednesla 
formou prezentace (příloha zápisu z jednání) další body programu jednání: 

2. Informace o realizaci ITI 2021-2027  
Členům výboru byla předložena informace o aktuálním stavu předkládání a schvalování 
programových rámců a stav předkládání žádostí o dotace. stavu realizace strategie v jednotlivých 
operačních programech: 
- Integrovaný regionální operační program (IROP) 
- OP Doprava (OP D) 
- Operační program Jan Amos Komenský (OP JAK) 
- Operační program technologie a aplikace pro konkurenceschopnost (OP TAK) 
- Operační program životní prostředí (OP ŽP) 
- Operační program Zaměstnanost (OP Z) 

K bodu bylo přijato usnesení č. Usnesení č. 276/2023. 

3. Žádost o změnu projektu Elektronizace IT služeb poskytovaných MM ČB pro veřejnost 
Na základě výzvy hodnotitele předložené žádosti o dotaci na projekt Elektronizace IT služeb 
poskytovaných MM ČB je řídícímu výboru předložena žádost o Vyjádření ke změně projektu. Jedná 
se o rozdíl mezi Vyjádřením ŘV o souladu projektu se strategií oproti žádosti o dotaci, která je nižší 
o 470,75 Kč u celkových způsobilých výdajů a 329,52 Kč u dotace EU. Řídící orgán požaduje tuto 
skutečnost uvést do souladu. Žádost manažera projektu je uvedena v příloze zápisu. 

K bodu diskuse neproběhla a bylo přijato Usnesení č. 277/2023. 
 
 
 

Zápis z jednání ze dne 15. 11. 2023.  
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4. Vyjádření o souladu k projektu Cyklostezka Branišovská – Na Sádkách 
Vyjádření o souladu k projektu Cyklostezka Branišovská – Na Sádkách bylo schváleno usnesením 
řídícího výboru č. 263/2023 dne 6. 10. 2023 (formou per rollam) a to do výše částky, uvedené ve 
schváleném PR IROP. V průběhu přípravy žádosti o dotaci byl aktualizován rozpočet včetně 
specifikace CZV – navýšení rozpočtu CZV o částku 5 594 995,56 Kč – a dotace EU navýšena o částku 
3 916 496,90 Kč. Na základě této nové skutečnosti je řídícímu výboru předložen aktualizovaný 
projektový záměr. Na základě této nové skutečnosti je řídícímu výboru předložen znovu 
aktualizovaný projektový záměr s navýšením rozpočtu (o částku 977 107,27 Kč), CZV (o částku 
5 594 995,56 Kč) a dotace (o částku 3 916 496,90). 
K bodu vystoupila v diskusi zástupkyně MMR ČR Renata Uhlíková a uvedla: 
V průběhu konzultace Změny PR ITI Českobudějovické aglomerace mezi manažerem a řídícím 
orgánem nebylo požadováno ze strany ŘO tuto změnu předkládat. Avšak na základě výkladového 
stanoviska k Pokynu pro zpracování programových rámců, které bylo rozesláno Odborem strategií 
a analýz regionální politiky a politiky bydlení MMR ČR dne 14. 11. 2023 nositelům ITI a řídícímu 
orgánu IROP, je nutno projekt s navýšením CZV a dotace EU předložit jako změnu Seznamu 
strategických projektů. Jedná se o nový výklad, který bude ještě předmětem jednání. Řídící orgán 
IROP uvažuje o nastavení 10% tolerance navýšení projektů, pro kterou by neplatila povinnost 
předložení změny PR.  
Dagmar Baumruková uvedla, že zavedení 10% tolerance je nízká a doporučila přijetí vyššího 
zastropování (20% až 30%). 
Mgr. Uhlíková přislíbila, že bude tento apel tlumočit při dalším jednání v této záležitosti. 
K bodu bylo přijato Usnesení č. 278/2023. 

5. Akceptační dopisy řídících orgánů IROP, OP Doprava a MŠMT  
Projednání Akceptačních dopisů řídících orgánů v orgánech nositele dle metodiky 
k integrovaným nástrojům je jednou z povinností nositele. Řídícímu výboru jsou předloženy 
k projednání a ke schválení: 

o Akceptační dopis Ministerstva pro místní rozvoj ČR, uvedený v Příloze č. 4 
o Akceptační dopis Ministerstva dopravy ČR, uvedený v Příloze č. 5 
o Akceptační dopis Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy ČR, uvedený v Příloze 

č. 6 
Formální úprava a obsah dopisu jednotlivých řídících orgánů jsou různé, nicméně všechny 
obsahují tyto základní společné náležitosti: 

- Vyčíslení alokace a závazek ministerstva tuto alokaci pro nositele ITI dané aglomerace 
rezervovat po celou dobu implementace strategie; 

- Specifikace podmínek při realizaci strategie, při kterých bude rezervace alokace ministerstvem 
garantována; 

- Oprávnění ministerstva na výkon kontroly realizace strategie; 
- Oprávnění ministerstva k využití údajů poskytnutých nositelem ve svých informačních 

systémech. 
K bodu diskuse neproběhla a bylo přijato Usnesení č. 279/2023. 

6. Změna Programového rámce IROP 
Dagmar Baumruková v úvodu k prezentaci bodu konstatovala že v návaznosti na nové skutečnosti, 
uvedené v bodu jednání č. 4 – nutnost zařazení navýšení CZV a dotace EU do změny PR bude tato 
změna přidána do Přílohy č. 7 a hlasována v upraveném znění oproti zaslanému podkladu. Dále 
popsala jednotlivé druhy změny: 

- Sloučení více projektů do jednoho projektu 
o v Opatření 04. Základní školy - u 5 základních škol (ZŠ Pohůrecká, ZŠ Grünwaldova, ZŠ 

Máj II, ZŠ a MŠ Nová a ZŠ a MŠ J. Š. Baara) se jedná o sloučení dvou, v jednom případě 
tří projektů, do jednoho projektu. 
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o v Opatření 07. Revitalizace a vybavení pro činnost památek k ochraně kulturního 
dědictví je předložena identická změna – sloučení dvou projektů, jejichž nositelem je 
Římskokatolická farnost, do jednoho projektu. 

- Změna názvu žadatele projektu představuje formální úpravu názvu žadatelů v Seznamu 
projektů. Jedná se ve všech případech o projekty okolních obcí v území, kde byl původně 
uveden jako žadatel škola, nicméně žadatelem bude nakonec zřizovatel školy (obec, město). 

- Změna projektů - v Opatření 02. Zelená infrastruktura ve veřejném prostranství měst a obcí 

odstupuje v rámci ITI ČBA předkladatel projektu Veřejné prostranství v okolí Slávie (negativní 

stanovisko AOPK) a od realizace projektu Úprava náměstí před KD Vltava (financováno z 

Norských fondů). Projekty budou nahrazeny projektem Sluneční ostrov – Jiráskovo nábř., České 

Budějovice.  

- Navýšení rozpočtu, CZV a dotace EU – v Opatření 11. Infrastruktura pro cyklistickou dopravu 
dochází k navýšení celkových způsobilých výdajů o 5 594 995,56 Kč a dotace EU o 3 916 496,90 
Kč u projektu Cyklostezka Branišovská – Na Sádkách z důvodu změny rozpočtu a vyššího podílu 
celkových způsobilých výdajů. 

Před hlasováním k usnesení Dagmar Škodová Parmová přednesla úpravu textu Přílohy č. 7 následně 

proběhlo hlasování k Usnesení č. 280/2023  

7. Diskuse 
Primátorka města Dagmar Škodová Parmová zahájila diskusi. V rámci diskuse žádný příspěvek nebyl 
předložen.   

Primátorka města Dagmar Škodová Parmová poděkovala všem za účast na jednání, popřála všem hezké 
prožití adventního času a ukončila jednání řídícího výboru. 
 

 

 

 

Soubor usnesení Řídícího výboru ITI ČBA ze dne 15. 11. 2023 

Usnesení č. 275/2023 
Řídící výbor ITI Českobudějovické aglomerace schvaluje nového člena Řídícího výboru ITI 
Českobudějovické aglomerace (expert pro oblast vzdělávání, bez hlasovacího práva): 
Mgr. Barboru Čížkovou za Mgr. Michaelu Čermákovou Šímovou. 
(Pro 13/Proti 0/Zdržel se 0) 

Usnesení č. 276/2023 
Řídící výbor ITI Českobudějovické aglomerace bere na vědomí informaci o realizaci Strategie ITI 
Českobudějovické aglomerace. 
(Pro 13/Proti 0/Zdržel se 0) 

Usnesení č. 277/2023 
Řídící výbor ITI Českobudějovické aglomerace schvaluje změnu projektu „Elektronizace IT služeb 
poskytovaných MMČB pro veřejnost“ dle Přílohy č. 1 - žádosti, předložené manažerem projektu. 
(Pro 13/Proti 0/Zdržel se 0) 

Usnesení č. 278/2023 
Řídící výbor ITI Českobudějovické aglomerace zrušuje Usnesení č. 263/2023 a na základě ověření 
souladu kritérií schvaluje Vyjádření o souladu se strategií k projektu „Cyklostezka Branišovská – Na 
Sádkách“ dle Přílohy č. 3 – Aktualizovaný projektový záměr. 
(Pro 13/Proti 0/Zdržel se 0) 
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Usnesení č. 279/2023 
Řídící výbor ITI Českobudějovické aglomerace schvaluje Akceptační dopis Ministerstva pro místní rozvoj 
ČR, uvedený v Příloze č. 4, Akceptační dopis Ministerstva dopravy ČR, uvedený v Příloze č. 5 a Akceptační 
dopis Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy ČR, uvedený v Příloze č. 6. 
(Pro 13/Proti 0/Zdržel se 0) 

Usnesení č. 280/2023 
Řídící výbor ITI Českobudějovické aglomerace schvaluje změnu Programového rámce IROP dle Přílohy 
č. 7. 
(Pro 13/Proti 0/Zdržel se 0) 

 
Přílohy zápisu z jednání: 
Příloha č. 1 - Žádost o změnu projektu Elektronizace IT služeb poskytovaných MM ČB pro veřejnost. 
Příloha č. 2 – Prezentace z jednání 
Příloha č. 3 – Aktualizovaný projektový záměr Cyklostezka Branišovská – Na Sádkách. 
Příloha č. 4 - Akceptační dopis Ministerstva pro místní rozvoj ČR 
Příloha č. 5 - Akceptační dopis Ministerstva dopravy ČR 
Příloha č. 6 - Akceptační dopis Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy ČR 
Příloha č. 7 - Změna Programového rámce IROP ITI Českobudějovické aglomerace. 
Příloha č. 8 – Prezenční listina z jednání 
 
 

 

V Českých Budějovicích, dne 20. 11. 2023. 

 

 

 

 

…………………………………………….. 

Zapsal: Ing. Petr Käfer 
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